
  

  

 
  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Geachte heer Van Baal, beste leden van de fractie van de VVD, 
 
De fractie van Partij van de Burgers heeft op 25 februari 2021 schriftelijke vragen gesteld over 
het collegebesluit om de najaarskermis samen te voegen met de Pinksterkermis. Deze vragen 
zijn beantwoord door het college op 24 maart 2021. Naar aanleiding van de beantwoording heeft 
de fractie van de VVD aanvullende vragen gesteld. Onderstaand treft u de beantwoording van 
deze vragen aan.  
 
inleiding 
De vraag van uw fractie om in gesprek te gaan als college en raad willen wij graag aanvaarden. 
Zeker indien dit een wens is van de gehele raad. Wij zijn er van overtuigd een besluit te hebben 
genomen dat misschien een inbreuk maakt op een traditie, maar goed is voor de toekomst van 
Tiel. Het lijkt ons goed om daar samen over door te praten om alle aspecten van het besluit te 
kunnen toelichten. 
 
Voor de efficiënte beantwoording van de vragen van de VVD hebben wij deze op sommige 
plekken geclusterd. Enkele vragen komen overeen met de vragen van de Partij van de Burger en 
voor beantwoording zullen wij verwijzen naar ons antwoord op hun schrijven. 
 
Vragen en antwoorden 
 
1. Waarom heeft het College de Raad niet meegenomen in hun besluitvorming? 
Zoals aangegeven in de beantwoording van de vragen van de PvdB heeft het college al 
meermaals met uw raad gesproken over de najaarskermis: “Al in 2018 informeerde het college 
uw raad over de teruglopende bezoekersaantallen (beantwoording schriftelijke vragen op 20 
november 2018). Ook daarna is er samen van gedachten gewisseld over het onderwerp. Op basis 
van de eerdere gesprekken en de gesprekken in het college leek tegen het besluit geen groot 
bezwaar. Dit is ook aangegeven in antwoord op de vragen van de PvdB: “Het college heeft daarbij 
de inschatting gemaakt dat de keuze kon rekenen op steun in de samenleving.”   
 
De bevoegdheid voor het nemen van dit besluit ligt bij het college, maar wij hadden er achteraf 
gezien beter aan gedaan om u tijdig te informeren zodat u niet verrast zou zijn door het besluit.  
 

Achterweg 2, 4001 MV Tiel 

Postbus 6325, 4000 HH Tiel 

Telefoon:  (0344) 637 111 

Telefax:    (0344) 637 299 

E-mail: gemeente@tiel.nl  

Internet: www.tiel.nl 

 

Doorkiesnummer: (0344) 637 125 

Tiel   : 

Kenmerk   : 

Onderwerp   : 

Fractie VVD 

t.a.v. Wim van Baal 

 

 

 

26 maart 2021 

Beantwoording schriftelijke vragen Fractie VVD 



  

  

2. Waren er geen oplossingen? 3. Is daar wel of niet naar gekeken?  
Voor de beantwoording van deze vraag verwijs ik u ook naar de beantwoording van de vragen 
van de Partij van de Burger.  
 
Verkort weergegeven blijkt uit de beantwoording dat de kermis organiseren op andere locaties 
uitvoerig is onderzocht, maar dat het binnen de huidige kaders niet mogelijk is om de kermis 
ergens anders te organiseren. Naast de vraag om een oplossing voor de locatie speelt ook mee 
dat enthousiasme voor de kermis daalt. Dat zien we niet alleen in Tiel, maar hier speelt ook een 
landelijke trend mee. Niet alleen onder bezoekers, ook onder de exploitanten neemt de 
belangstelling al jaren af. In 2019 viel al op dat er minder kramen en attracties stonden.  
 
4. Bent U bereid om met de Raad in gesprek te gaan? Te kijken naar evt. oplossingen?  
Wij zijn natuurlijk bereid om met de raad in gesprek te gaan indien dit gewenst is. Dat geeft ons 
de gelegenheid om ons besluit ook uitgebreider toe te lichten en u beter mee te nemen in onze 
overwegingen.  
 
5. Bent U bereid, om te onderzoeken of er mogelijkheden zijn, de kermis niet alleen op de 
Waalkade te laten plaatsvinden? 
Ambtelijk is dit vraagstuk al verkend en wij zien geen opties binnen de huidige kaders. Ons 
voorstel is om eerst de wenselijkheid van het verder bespreken van het onderwerp voor te leggen 
aan de raad om vervolgens in dat gesprek ook de voor en nadelen van het onderzoek te 
bespreken. Er is ook geen budget of ambtelijke capaciteit beschikbaar voor een dergelijk 
onderzoek.  
 
6. Bent u bereid initiatieven te ondersteunen, die kunnen betekenen dat de najaarskermis 
kan blijven bestaan? 
Op dit moment wil het college, indachtig de toekomst van Tiel, waarin we scherpe keuzes moeten 
maken, graag in gesprek over één van de speerpunten uit het rapport: “gezicht te geven aan het 
economische speerpunt: toerisme recreatie en vrije tijd”. Als er initiatieven zijn die bij kunnen 
dragen aan dit speerpunt dan staat het college zeker open om hierover in gesprek te gaan.  
 
7. Het oudste evenement van Tiel, dreigt in de toekomst een negatief effect te hebben op 
de  begroting. Hoe komt U aan deze conclusie? 8. Wat waren de jaarlijkse kosten van de 
najaarskermis voor de gemeente Tiel? 9. Wat is het negatief effect in euro’s uitgedrukt? 
 
De gemaakte kosten voor de gemeente en de opbrengsten van de kermis zijn in de afgelopen 
jaren ongeveer gelijk geweest aan de uitgaves. Zoals reeds aangegeven in de beantwoording 
van de vragen van de PvdB komen wij tot deze conclusie na gesprekken met de organisatie, Buro 
de Kermisgids. Zij geven aan dat het aantal exploitanten dat in de toekomst op de kermis wil 
komen nog verder zal afnemen. De terugloop van de exploitanten die zelf liever ergens anders 
willen staan betekent dat de komende jaren de kosten niet meer gedekt zullen worden.  
 

Met vriendelijke groet,  

 
Burgemeester en Wethouders 

de secretaris,                       de burgemeester, 

 

drs. L.J.F.P. Busschops            ir. J. Beenakker 


